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• Den största och viktigaste reform Vänsterpartiet fick i den sakpolitiska 

överenskommelsen med minoritetsstyret Kvartetten (S, KD, C, L).  

• Totalt berörs idag över 2500 (2563) medarbetare i Norrköpings kommun med titlarna 

undersköterska, stödassistent, vårdbiträde och vårdare som alla får en höjning. 

• Undersköterskor och stödassistenter kommer att få en extra lönehöjning på totalt 

600 kronor i månaden, för vårdbiträden och vårdare blir höjningen 300 kronor i 

månaden. 

• Höjningen sker i två steg under 2026 och 227, med tre månaders överspill till 2028 

(pga. lönerevisionens periodisering) 

• Den totala summan som Norrköpings kommun satsar överstiger 22 miljoner 

(22 794 083 i dagens penningvärde).  

• Både anställda inom Äldreomsorgen och de med liknande utbildning och 

arbetsuppgifter inom verksamheter för personer med funktionsnedsättning (VPF) får 

höjd lön. 

• Norrköpings kommun har länge legat i den absoluta botten i Kommunalarbetarens 

lönejämförelser, ofta på 3:e eller 4:e plats från botten. Nu gör vi något åt problemet. 

 

• Detta behövs för att lösa kompetensförsörjningen för framtidens äldreomsorg, under 

lång tid har tyvärr andelen utbildade undersköterskor minskat i kommunen, trots att 

kompetensbehoven ökar. 

• Framförallt behövs lönesatsningen för att omsorgspersonalens arbete är 

samhällsbärande och de helt enkelt förtjänar en rimligare lön.  

• Kommunal har kämpat på väl i avtalsrörelsen, men med dagens mycket kraftiga 

prisökningar så behövs mer. 

• Norrköping har tyvärr länge varit en låglönekommun och Vänsterpartiet anses att 

mer behöver göras för att rätta till problemet. Vårt mål är fortsatt en löneökning på 

totalt 1000:- för undersköterskor och stödassistenter och totalt 600:- för 

vårdbiträden och vårdare.  

• Fler av de skamligt låga lönerna i kommunen skulle också behöva höjas, bland annat 

för barnskötare, personliga assistenter, vaktmästare och boendestödjare.  

• Vänsterpartiet har länge drivit denna fråga, vi har haft den som en av våra högsta 

prioriteringar i över 10 år nu – äntligen genomförs den. 

 

 

 

 


